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Lively and entertaining Acadian musique, Nova Scotia singer/songwriter who shares her "saveur de

l'Acadie". 16 MP3 Songs in this album (51:19) ! Related styles: FOLK: Folk Pop, COUNTRY: Country Pop

People who are interested in dith Piaf Nana Mouskouri Edith Butler should consider this download.

Details: BILINGUAL/BILINGUE Edith Butler (2006) dit a sonne comme moi, pleine d'nergie! Je vous

flicitekeep on sharing your musical journey with us. Wonderfull songs. Since 2004, Jeannes three CDs

have garnished five nominations from Music Nova Scotia and seven Bartchette awards from Radio CIFA.

In 2008, Music Nova Scotia nominated her as Francophone Artiste of the Year and as Country/Bluegrass

Artiste of the Year. Her third album Serrons-nous la main was among the 10 albums selected for the

Franco Country, CBC/Radio-Canada Galaxie from July to September 2008. In September, Jeanne was

also filmed for a VIA TVA television show. She has presented her flavour of lAcadie in the Maritimes, in

the Yukon (2007) and in France (2008) . She will make you laugh, sing and laisser les bons temps

rouler!!! Elle raconte son Acadie en entremlant chants et contes ou en vous invitant de partager sa joie de

vivre dans un party de cuisine. Jeanne (Doucet ) Currie a rclam un totale de cinq nominations Music

Nova Scotia et sept Prix Bartchette de Radio CIFA depuis 2004. En septembre, elle reoit une nomination

d'Artiste francophone de l'Anne et de Country/Bluegrass Artiste de l'Anne. Son nouveau disque,

Serrons-nous la main sest retrouv sur la liste des 10 albums mentionns au Franco Country,

CBC/Radio-Canada Galaxie (juillet  septembre 2008). Cet automne, elle a aussi t film pour une mission

de VIA TVA. Jeanne (Doucet) Currie a prsent son Acadie aux Maritimes, au Yukon (2007) et en France

(2008). Un article du journaliste Pierre Landry, intitul Jeanne Doucet, ltincelante Acadienne, est paru dans

le magazine Paroles et Musique (SOCAN) en 2008. Accompagn de son poux Wayne Currie, elle fait rire,

chanter et bouger les gens!
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